
PROTOKÓŁ Nr IY/2007

z obrad IV-ej SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 26 stycznia 2007r.

Otwarcia obrad IV-ej Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał Przewodniczący Rady Pan
Adam Rosłaniec. Stwierdził na podstawie listy obecności., że w sesji uczestniczy 14 Radnych
na stan ogółem 15-tu, co stanowi kworum przy którym Rada może obradować i podejmować
prawomocne uchwały.
Przewodniczący powitał Radnych i zaproszonych gości, następnie przedstawił proponowany

porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu z obrad lil-ej Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Wystąpienie przedstawicieli TP S.A.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

- zarządzenia wyborów do organów samorządów sołectw na terenie Gminy Kołbiel;

• przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy na roK 2007;
- uchwalenie rocznego Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi

na rok 2007;
- ustalenie czynności z zakresu prawa pracy dokonywanych przez Przewodniczącego

Rady Gminy Kołbiel wobec Wójta Gminy Kołbiel.
6. Zapytania^ interpelacje, wolne wnioski.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Realizując porządek obrad przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z
obrad lll-cj Sesji Rady Gminy. Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie
zgłoszono do niego uwag.
/.ajego przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przedstawicieli TP S.A.

Wystąpienie przedstawicieli TP S.A. dotyczyło projektu zapewnienia szerokopasmowego
dostępu do Internetu dla wszystkich mieszkańców gminy. Program powstał po analizie
potrzeb JST i TP S.A. ajego realizacja przyczyni się do uatrakcyjnienia gminy,



zwiększenia jej konkurencyjności oraz będzie katalizatorem rozwoju lokalnego umożliwiając
dostępność do wszelkiego rodzaju usług.
Przedstawiono koszty związane z realizacją programu, wskazując jako finansujących

rozbudowę sieci TP S.A., JST oraz środki UE. Koszt całej inwestycji 23 milionów PLN.
TP S.A. po realizacji projektu było by dzierżawcą sieci. Wszelkie szczegółowe rozwiązania

tyły ty uzgodnione na ctapić pi^sf^isfti9 do realizacji prajekiu. Po zaLońcioncj prezentacji,
zostały zadawane pytania.

Mty Pmiatswy f m Dońw Grajrfu - jak ta propozycja wpi3ujc sig w atraicgi?
województwa mazowieckiego? Kto występuje z wnioskiem o dofinansowanie ze środków

UE? Czy len projekt nic jest wyprsfitonwm ta^irenc i?

Przedstawiciel TP SA - projekt przez nas przedstawiony realizuje cel budowy
społeczeństwa informacyjnego, co jest spójne ze strategią dla Mazowsza. L wnióśkieM
występują Gminy, które otrzymują od TP S.A. wsparcie w jego przygotowanie, powstaje
departament, który będzie się zajmował sprawami w tym zakresie.
Infrastruktura jest własnością jednostki samorządu, która wyłania w trybie przetargowym
dzierżawcę.

Rodny Kazimierz Urbaniak- pizedstawiw0 Mm wizj? przyszłości a
naszej gminy mają problem z korzystaniem Z telefonów teraz, nie mówiąc JUŻ O usługach

internetówyćri. PflMdtfl flWMjeniy W Strefie preffisu - 025 a nic lak jak powinniśmy - OSS,
problemem jest również działanie telefonów radiowych. Wystarczy popatrzeć W Kołbieli na
ulicę Kościuszki, gdzie sieć telekomunikacyjną tworzy jedna wielką plątanin^.

Pn&dstawictel Tłł S.A. - by przedstawione problemy mogły zostać rozwiązane
powinien być wprowadzony w realizacją przedstawiony przez naa projekt, Jednak bez udziału
gminy nie .jest możliwa jćfeń ffiali7acja. telekomunikacja jak każde przedsiębiorstwo opiera się
na kalkulacji kosztów i dlatego przedstawia dla państwa gminy taką propozycję.

Przewodniczący Rady Gminy - proponuje Leraz krótka przerwę, panowie z TP S.A,
będą służyli informacją w sprawach poszczególnych miejscowości.

Po przerwie przystąpiono do realizacji piątego punktu porządku obrad, podjęcia uchwal w
sprawie.

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr IV/18/2007 w sprawie zarządzenia wyborów do
organów samorządowych sołectw na terenie Gminy Kołbiel.
7/d przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - nie było.

Nr T V / 1 S/7007 została nrzvieta jednogłośnie.



Przystąpiono do przyjęcia uchwały Nr IV/19/2007 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych
Komisji Rady Gminy na rok 2007.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr/19/2007 została przyjęta jednogłośnie.

Odczytano następną uchwalę Nr IV/20/2007 w sprawie uchwalenia rocznego programu
Współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2007.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było,

wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr/20/2007 została przyjęta jednogłośnie

Przystąpiono do przyjęcie uchwały Nr IV/21/2007 w sprawie ustalenia czynności z zakresu

prawa pracy dokonywanych prsra rrx9m>dniczfeg° Rady Gmiiv Kolbiel wobec WÓJta

Gminy Kołbicl

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw1 nl§
wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr JV/21 /2007 została pr^yjeta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady - zgodnie z porządkiem obrad proszę o zapytania, interpretacje

i wolne wnioski.

Sołtys Stłfcsym~}%& to ostatnia Sesja dla sołtysów tej kadencji,
podziękować za współpracę PańU Wojtflwl

Radny Powiatowy Pan Grzegorz Michalczyk - przepraszam, że pojawiam się dopiero
na IV-ej Sesji Rady Gminy. Dziękuje za oddane na mnie głosy, bo dzięki nim znalazłem się w
Radzie Powiatu, postaram się tam państwa reprezentować i nieść pomoc w uciążliwych
sprawach. Będę pełnił dyżury w Urzędzie Gminy. Gratuluję Państwu Radnym wyboru i życzę
sukcesów w podejmowaniu decyzji, mając na uwadze dobro całej gminy.

Radny Pan Adam Litwiński - Korzystając z obecności Radnego Powiatowego,
chciałbym powiedzieć, że mieszkańcy bardzo negatywnie oceniają powiat otwocki ale życzę
sukcesów.

Rady Pan Kazimierz Urbaniak - wraca problem działania naszego urzędu
pocztowego, przesyłki przychodzą_z opóźnieniem, czy nie trzeba podjąć zdecydowanych
kroków w tym kierunku.



Zastępca Wójta Pani Ewa Mazak - zostało już w tej sprawie skierowane wystąpienie,
czekamy na jakieś owiązanie. W rozmowie telefonicznej z Panią Naczelnik dowiedziałam
sie_, że brakuje listonoszy i nie można znaleźć chętnych. Więc może w państwa
miejscowościach są osoby zainteresowane tą pracą.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował sołtySflffl Z3 WSpÓłpC? dzi?ki tióltj
można było zrealizować wiele ważnych spraw dla mieszkańców naszej gminy.
Tym którzy startują ponownie Życzył

Wójt Gminy Pan Mam Myta sloży) yoltyconi podiiclcowfliiia m ich prac? i z
ÓW W WS2ej kadenciij tym którzy ponownie ubiegają się o wybór

Przewodniczący Rady Gminy Pan Adam RosUw podziękował /a udział W
Zamknął otrady IV-ej Hesji Rady Gfflltty ICOłtófil.

NatymprotukólfflkOńfiZOni),

Protokółowała- PRZEWODNICZĄCYrrotoraowaia. R A D Y GMTNy
ł

Ewa Mazek


